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Изготвил Васил ЧОБАНОВ- пресслужба БТПП 

БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

На 17-ти февруари 2025, в Нордвик-Амстердам се открива четиридневен GS1 Глобален форум 2025. За поредна
година събитието се провежда хибридно, като се очаква общият брой на участниците да достигне над 1700 (над
700 на място и 1000 онлайн), сред които представители на Национални Организации GS1 и представители на
индустрията от над 108 страни, превръщайки го в най-мащабното събитие на GS1 общността... 

Владислав Стоицов, БТТП, в "UpDate", 15.02.2025 г.Изкуственият интелект е все по-значима част от ежедневието
ни. Европейският съюз и националните правителства, отделят все повече внимание и ресурси за развитието на
тази сфера. Очакват се нови регулации и значителни инвестиции в технологиите, свързани с изкуствен интелект.
Затова решихме, че сега е идеалният момент да създадем Съвета по изкуствен и... 

Във втория по големина гръцки град днес започва Осмият Солунски форум (Thessaloniki Summit) - двудневна
конференция, която ще събере изтъкнати регионални и международни експерти, както и правителствени
представители. В срещата ще участва и българският вицепремиер и министър на транспорта и съобщенията
Гроздан Караджов, показва програмата на събитието, публикувана в интернет сайта му, пише БТА. Сле... 

Във втория по големина гръцки град днес започва Осмият Солунски форум (Thessaloniki Summit) - двудневна
конференция, която ще събере изтъкнати регионални и международни експерти, както и правителствени
представители. В срещата ще участва и българският вицепремиер и министър на транспорта и съобщенията
Гроздан Караджов, показва програмата на събитието, публикувана в интернет сайта му.След двата дни... 

Заглавие: ГЛОБАЛЕН ФОРУМ GS1 2025
Дата: 17.02.2025 10:35
Медия: News Maker

Заглавие: БТПП създава Съвет за AI в помощ на българския бизнес
Дата: 15.02.2025 20:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: В Солун започва икономически форум с участието на Гроздан Караджов
Дата: 17.02.2025 10:39
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: В Солун започва икономически форум с участието на българския вицепремиер и министър на
транспорта и съобщенията Гроздан Караджов
Дата: 17.02.2025 10:32
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Арх. Весела Мирянова: Архитектурата се извисява само когато става по-хуманна
Дата: 17.02.2025 09:56

https://newsmaker.bg/2025/02/%D0%B3%D0%BB%D0%BE%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D0%BD-%D1%84%D0%BE%D1%80%D1%83%D0%BC-gs1-2025/
https://www.bloombergtv.bg/a/28-update/141094-btpp-sazdava-savet-za-ai-v-pomosht-na-balgarskiya-biznes
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/19933228
https://pronewsdobrich.bg/v-solun-zapochva-ikonomicheski-forum-s-uchastieto-na-balgarskiya-vitsepremier-i-ministar-na-transporta-i-saobshteniyata-grozdan-karadzhov-p564569
https://www.abcnews.bg/bg/news/17397789778007/arh-vesela-miryanova-arhitekturata-se-izvisyava-samo-kogato-stava-po-humanna


Арх. Весела Мирянова е финалист за Women Leaders Awards 2025. С безупречната си селекция за трета година
международният форум Women Leaders Awards 2025 ще отличи добрите примери в женското лидерство и
предприемачество, съобщават организаторите Глобал Медия и ВИП Комюникейшън, които са част от
международната платформа GLOBAL LEADERS. Международното жури обяви финалистите за златните статуетки,
сре... 

Спад на износа у нас за втора поредна година отчита статистиката. Сред причините са военните конфликти и
покачващите се цени. За миналата година българските производители отчитат значително по-малко приходи от
продажби на храни, машини и растителни мазнини извън страната. През 2024 стойността на износа намалява с
3,3%, след като през 2023 беше отчетен още по-сериозен спад от 6,5 на сто. Стойността... 

Спад на износа у нас за втора поредна година отчита статистиката. Сред причините са военните конфликти и
покачващите се цени. За миналата година българските производители отчитат значително по-малко приходи от
продажби на храни, машини и растителни мазнини извън страната. През 2024 стойността на износа намалява с
3,3%, след като през 2023 беше отчетен още по-сериозен спад от 6,5 на сто. Стойността... 

Голяма изложба в галерия "Нирвана" Редки платна на знакови живописци от различни периоди на отминалото
столетие Творби, вдъхновени от експресионизма, символизма, модернизма и други ключови течения Това са
майстори, чието изкуство е пример за следващите поколения с оригиналния си почерк "В предишната ни изложба
представихме Пловдивската школа от 60-те години на XX век" Столичните колекционери преп... 

Галерията за изобразително изкуство на "Българската търговско промишлена палата" /БТПП/ представи
"Импресии и цветове" – една изложба на Борил Ташев, предаде Емил Дриндолов за БГНЕС. Експозицията бе
открита от Председателя на БТПП Цветан Симеонов. Той сподели, че Палатата редовно предоставя своето арт
пространство за организиране на художествени изложби на професионални и непрофесионални художници... 

Консултативният съвет към председателя на НСИ с участие на национално представителните работодателски
организации обсъди новите варианти за райониране на страната. Според разработения проект на Решение на
Министерски съвет, Националният статистически институт ще получи мандат за провеждане на преговори с
ЕВРОСТАТ за изменение на границите на териториалните единици за статистически цели, които към ... 

Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Спад на износа у нас – причините са високите цени и военните конфликти
Дата: 16.02.2025 23:34
Медия: News Maker

Заглавие: Спад на износа у нас - причините са високите цени и военните конфликти
Дата: 16.02.2025 21:41
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Класици на ХХ век греят на "Ангел Кънчев" №17
Дата: 15.02.2025 10:30
Медия: Труд

Заглавие: Импресии в цветове: изложба живопис – Борил Ташев
Дата: 15.02.2025 05:05
Медия: News Maker

Заглавие: БТПП участва в заседание на Консултативния съвет към председателя на НСИ във връзка с
концепцията за ново райониране на страната
Дата: 14.02.2025 23:55
Медия: News Maker

Заглавие: Индийско-българската бизнес камера: нуждаем се от внос на работници от Индия
Дата: 17.02.2025 11:35
Медия: News Maker

https://newsmaker.bg/2025/02/%D1%81%D0%BF%D0%B0%D0%B4-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%BE%D1%81%D0%B0-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%87%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%BE/
https://bntnews.bg/news/spad-na-iznosa-u-nas-prichinite-sa-visokite-ceni-i-voennite-konflikti-1327161news.html
https://trud.bg/a/articles/%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D1%81%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D1%85%D1%85-%D0%B2%D0%B5%D0%BA-%D0%B3%D1%80%D0%B5%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D0%BD%D0%B3%D0%B5%D0%BB-%D0%BA%D1%8A%D0%BD%D1%87%D0%B5%D0%B2-17
https://newsmaker.bg/2025/02/%D0%B8%D0%BC%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8-%D0%B2-%D1%86%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B1%D0%B0-%D0%B6%D0%B8%D0%B2%D0%BE%D0%BF%D0%B8%D1%81/
https://newsmaker.bg/2025/02/%D0%B1%D1%82%D0%BF%D0%BF-%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0-%D0%B2-%D0%B7%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%81%D1%83%D0%BB%D1%82%D0%B0%D1%82/
https://newsmaker.bg/2025/02/%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%BA%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B0-%D0%BD-2/
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Посланикът на Индия Н.П. г-н Арун Кумар Саху участва в събитие, в Българската търговско-промишлена палата
организирано от Клуба на отбранителната индустрия. Събитието беше насочено към възможностите за засилване
на сътрудничеството между България и Индия, особено в сектора на отбраната, като особено внимание се обърна
на предизвикателствата пред България в областта на човешките ресурси. Областите ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Всъщност какво може да дойде на мястото им Визията на комисаря за ОСП се очаква до дни Директните
плащания за фермерите са основен инструмент на селскостопанската политика в много страни от много години.
Когато започва диалогът, с който се обсъжда все по-активно отпадането им, става ясно, че има различни
алтернативи, които могат да ги заместят или допълнят, но… За това "но" обаче започва да има вс... 

Подобряване на инфраструктурата е основната ни задача за привличането на нови инвеститори в България. Ще
работим активно по доизграждане на основни пътни коридори. Освен привличането на инвеститори в сектори с
висока добавена стойност, приоритет на правителството е и модернизацията на българската армия. Моя лична
цел е да въвлека в процеса и българската индустрия. Да имаме по-добра армия и по-добр... 

Трима зам.-кметове на общините Стара Загора, Гълъбово и Раднево разговаряха в петък, 14 февруари 2025 г., с
пратениците на Организацията за икономическо сътрудничество и развитие (ОИСР) по теми, свързани с
регионалното развитие, инвестициите, производителността и зеления преход. Срещата се проведе в зала 203 на
Община Стара Загора. Като представители на местните власти от региона участие в нея вз... 

Сдружение "Соларна Академия България" призова министъра на околната среда и водите Манол Генов да отмени
решение на служебния министър, което според организацията ненужно усложнява инвестиционния процес и
създава правна несигурност. Това се посочва в официалната позиция на сдружението до медиите. В становището
си от организацията категорично настояват, че изискването за повторно преминаване през ... 

Над 100 хектара са новите лозови насаждения през изминалата година в страната, а засадените площи с винени
лозя в България са 55 хил. хектара, посочи агроминистърът Лозаро-винарският сектор се подпомага с близо 26
млн. евро годишно. Това каза министърът на земеделието и храните д-р Георги Тахов при откриването на
традиционния празник на лозарите и винарите в с. Брестовица, община Родопи, област Пл... 

Заглавие: Започва да става сложно директните плащания да отпаднат
Дата: 17.02.2025 11:33
Медия: Гласът на земеделеца

Заглавие: Подобряване на инфраструктурата e задача №1 за привличането на нови инвеститори
Дата: 17.02.2025 11:42
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Трима зам.-кметове от региона посрещнаха мисия на ОИСР относно бъдещото присъединяване на
България през 2026 г.
Дата: 17.02.2025 11:37
Медия: Старозагорци

Заглавие: Сдружение "Соларна Академия България" призова МОСВ за отмяна на административни изисквания
за ВЕИ проекти
Дата: 17.02.2025 11:02
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Лозаро-винарският сектор се подпомага с близо 26 млн. евро годишно
Дата: 17.02.2025 11:00
Медия: Econ

Заглавие: Сдружение "Соларна Академия България" настоява за отмяна на излишните административни

https://zemedeleca.bg/2025/02/17/zapochva-da-stava-slozhno-direktnite-plashtaniya-da-otpadnat/
https://vestnikstroitel.bg/news/335108_%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D1%84%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D1%80%D1%83%D0%BA%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B0-e-%D0%B7%D0%B0%D0%B4
http://www.starozagorci.com/news-46094.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/834957-sdruzhenie-solarna-akademiya-balgariya-prizova-mosv-za-otmyana-na-administrati
https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9B%D0%BE%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%BE-%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%81%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D0%B3%D0%B0-%D1%81-%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%BE-26-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%88%D0%BD%D0%BE_l.a_i.810922_at.1.html
https://3e-news.net/bg/a/view/59284/sdrujenie-solarna-akademija-bylgarija-nastojava-za-otmjana-na-izlishnite-administrativni-iziskvanija-za-vei-proekti


Сдружение "Соларна Академия България" призовава новия министър на околната среда и водите Манол Генов да
отмени решение с писмо изх. № 08-00-525-3/18.09.2024 г, взето от служебния министър, което ненужно усложнява
инвестиционния процес и създава правна несигурност. В становището си организацията категорично настоява, че
изискването за повторно преминаване през процедура за становище относно необхо... 

Китайските дрехи със съмнително качество и много ниски цени нанесоха удар на текстилната индустрия у нас и в
Европа. Все повече шивашки предприятия затварят и освобождават работниците си Китайските дрехи със
съмнително качество и много ниски цени нанесоха удар на текстилната индустрия у нас и в Европа. Все повече
шивашки предприятия затварят и освобождават работниците си. В малко региони, един от ... 

В рубриката "Разговорът" разговаряме с арх. Ивайло Захариев от Българската асоциация за термално наследство.
Темата на разговора е първата карта на минералните бани в България, липсата на стратегия за развитието на
този ценен ресурс и бъдещата визия за термалното наследство у нас. Арх. Захариев подчертава, че към момента
държавата не разполага с официална стратегия или регистър на минералните бани... 

В Германия инфлуенсърите са облагани с до 45 на сто подоходен данък, в САЩ налогът е до 37% Рекламират
продукти и получават комисионни Социалните мрежи като Facebook, YouTube и TikTok революционизираха
начина, по който хората създават съдържание, печелят пари и изграждат лични брандове. Те предлагат различни
монетизирани модели, които позволяват на инфлуенсърите да натрупват състояние, често израз... 

Подобряване на инфраструктурата е основната ни задача за привличането на нови инвеститори в България. Ще
работим активно по доизграждане на основни пътни коридори. Освен привличането на инвеститори в сектори с
висока добавена стойност, приоритет на правителството е и модернизацията на българската армия. Моя лична
цел е да въвлека в процеса и българската индустрия. Да имаме по-добра армия и по-добр... 

Сергей Петров е предприемач, производител на мед и на плещите му е един много тежък сектор, който също
страда от веригата производител-посредници."Проблемът с цените най-често е в това, че не се разбира какво стои
зад една цена. Българският потребител много често не е запознат с веригата на доставките и всички останали
неща, които увеличават цената на даден продукт", коментира в студиото на Петров... 

изисквания за ВЕИ проекти
Дата: 17.02.2025 10:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Шивашки фирми затварят под натиска на евтиния китайски внос
Дата: 17.02.2025 10:20
Медия: Econ

Заглавие: Термалното наследство на България в един клик – първа карта на минералните бани
Дата: 17.02.2025 10:10
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Дигитални милионери трупат печалби и влияние
Дата: 17.02.2025 09:22
Медия: vNews

Заглавие: Подобряване на инфраструктурата e задача №1 за привличането на нови инвеститори
Дата: 17.02.2025 12:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Предприемач: Продаваме природните дадености на България за жълти стотинки
Дата: 16.02.2025 20:18
Медия: Бургас 24

Заглавие: "Армани", "Пирели" и "Прада" станаха жертва на AI измама за милиони
Дата: 16.02.2025 10:05
Медия: Kmeta.bg

https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%A8%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D1%88%D0%BA%D0%B8-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D0%B7%D0%B0%D1%82%D0%B2%D0%B0%D1%80%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D0%B4-%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%82%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B2%D0%BD%D0%BE%D1%81_l.a_i.810912_at.10.html
https://bnr.bg/post/102116672/nnnn
https://vnews.bg/news/225132
https://3e-news.net/bg/a/view/59286/podobrjavane-na-infrastrukturata-e-zadacha-1-za-privlichaneto-na-novi-investitori
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Predpriemach-Prodavame-prirodnite-dadenosti-na-Bulgariya-za-zhulti-stotinki-2451363
https://kmeta.bg/%D0%B0%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D0%B8%D1%80%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D0%B6%D0%B5%D1%80%D1%82%D0%B2/
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Някои от най-известните италиански бизнес лидери, сред които модният дизайнер Джорджо Армани и
председателят на "Прада" Патрицио Бертели, са били обект на измама, базирана на изкуствен интелект, която
имитира гласа на министъра на отбраната на Италия. В телефонните обаждания от тях се търси помощ за
освобождаването на италиански журналисти, които са отвлечени в Близкия изток. Прокурорите в Милано ... 

За осми път Кока-Кола ХБК е оценена като най-устойчивата компания за напитки в света според индекса Dow
Jones Best-in-Class за 2024 г. Класацията доскоро бе известна като Индекс за устойчивост на Dow Jones (DJSI) и
се публикува от S&P Global*. Рейтинговата система на Глобалния годишник на S&P за устойчиво развитие за 2025
г. вече е публично достъпна и затвърждава първото място на компаният... 

Тенденцията за ръст на цените продължава и през тази година. Основно се търсят двустайни жилища. Търсенето
за закупуване на паркоместа и гаражи ще бъде все по-голямо в бъдеще.Това заяви в интервю за БГНЕС Полина
Стойкова, изпълнителен директор на една от водещите брокерски фирми в България и един от основателите на
компанията, която вече над 20 години е на пазара.Полина Стойкова е категорична, че ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Работата от вкъщи е привилегия, но досега не е била третирана като такаваРаботодателите нареждат на
служителите да се върнат в офиса. През последните седмици производителят на хардуер Dell и банката JPMorgan
Chase издадоха подобни разпореждания. Те се присъединяват към нарастващ списък, който включва AT&T,
Amazon и дори американското правителство, където Илън Мъск, който нарече дистанционната ... 

Скок с 35% за година на кадрите извън ЕС, наети от родните фирмиДа наемеш на работа у нас хора от страни
извън Евросъюза, е ходене по мъките, което може да отнеме месеци. На фона на дефицита на кадри във всички
сфери на икономиката, държавата, вместо да улесни процедурите, създава непрекъснато препятствия,
възмущават се представители на работодателски организации, които членуват в Българската стоп... 

Снимка: БГНЕС Основното месечно възнаграждение на народните представители достигна 7872 лева, показват
последните данни на Националния статистически институт (НСИ). Увеличението е със значителните 800 лева
спрямо предходното тримесечие, когато депутатите получаваха по 7080 лева основна заплата. Според
действащите финансови правила на Народното събрание, възнаграждението на депутатите се равнява на... 

Заглавие: Кока-Кола ХБК е най-устойчивата компания за напитки в света според Dow Jones Best-in-Class
Дата: 17.02.2025 11:52
Медия: Actualno.com

Заглавие: Брокер: Хората изчакват влизането ни в еврозоната, за да обявят своите имоти за продажба
Дата: 17.02.2025 11:52
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Кога заплатите на работещите дистанционно ще намалеят?
Дата: 17.02.2025 08:27
Медия: Капитал

Заглавие: Бюрокрация спъва вноса на работна ръка
Дата: 17.02.2025 08:15
Медия: Марица

Заглавие: Депутатите вдигнаха заплатите си с 800 лева
Дата: 17.02.2025 11:23
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Заглавие: Катя Стайкова: Работодателите са най-доволни от непалците, много са изпълнителни
Дата: 17.02.2025 10:45
Медия: Vratsa GUIDE

https://www.actualno.com/company/koka-kola-hbk-e-naj-ustojchivata-kompanija-za-napitki-v-sveta-spored-dow-jones-best-in-class-news_2396162.html
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Broker-Horata-izchakvat-vlizaneto-ni-v-evrozonata-za-da-obyavyat-svoite-imoti-za-prodazhba-2451965
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/pazar-na-truda/2025/02/17/4741299_koga_zaplatite_na_raboteshtite_distancionno_shte/
https://www.marica.bg/biznes-zona/byurokraciq-spava-vnosa-na-rabotna-raka
http://plovdivskinovini.bg/bulgaria/deputatite-vdignaha-zaplatite-si-s-800-leva
https://novini.vratsa.eu/bg/katya-staykova-rabotodatelite-sa-nay-dovolni-ot-nepaltsite-mnogo-sa-izpalnitelni/
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- До каква степен индустриалните предприятия в Тракия икономическа зона разчитат на внос на работна ръка? - В
Тракия икономическа зона от 6 години се ползва възможността, която държавата предостави за внос на работна
ръка от трети страни. Първите, които бяха наети, са бесарабски българи. Има от Украйна, от Молдова, както и
граждани на Русия. В момента са много актуални работници от Узбекистан и о... 

Агенция по заетостта стартира нов прием по проект "Започвам работа – Компонент 3 "Заетост" От 5 февруари 2025
г. (сряда) Агенцията по заетостта (АЗ) стартира нов прием на заявки по проект "Започвам работа – Компонент 3
"Заетост". Проектът се финансира по Програма "Развитие на човешките ресурси" и е част от цялостен пакет от
мерки, насочени към трудовата интеграция на безработни и неактивни лица, с... 

С платена отпуска от 26 дни работодатели примамват служители в Хасково. Поне 15-на са офертите от фирми,
които се занимават с бързи кредити и застраховки, но също и от големи вериги магазини. Бонус по- дълга отпуска
предлагат и работодатели от други сфери. Според Кодекса на труда, всеки служител, които има най- малко 4
месеца трудов стаж, има право за 20 дни платен годишен отпуск. Няма значение д... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Централното отопление в България е синоним на аварии, дългове и остарели технологии, докато други държави
успешно внедряват устойчиви и екологични решения за топлоснабдяване. "Грийнпийс"–България отправя призив
към институциите и топлофикационните дружества за спешна модернизация на сектора. Организацията обяви, че
ще проведе срещи и дискусии, за да представи добрите световни практики и да настояв... 

Рязкото поскъпване на храните през януари ни пречи за приемане на еврото. Страната ни е с 0,03% над прага за
влизане в еврозоната, показват експресни данни на Евростат. Само за месец януари инфлацията в страната ни е
2%, което е най-високото ниво за последните 33 месеца, от април 2022 г. насам. Инфлацията през януари ни
връща в ситуацията през 2022 г., когато беше отчетено рекордно поскъпване на с... 

Отчита се близо 29% спад на оборота на търговските веригиОбществените организации, които организираха
първия бойкот на търговските вериги заради високите цени на хранителните стоки, представиха резултатите от
масовото непазаруване на 13 февруари. "На 13 февруари бунтовните граждани бойкотираха и победиха не само
хипермаркетите, но и властта, българите осъдиха чудовищните надценки на търговските ве... 

Заглавие: Агенция по заетостта стартира нов прием по проект "Започвам работа – Компонент 3 "Заетост"
Дата: 17.02.2025 08:36
Медия: Sliven.NET

Заглавие: С отпуска от 26 дни работодатели примамват служители в Хасково 
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Заглавие: "Грийнпийс" настоява за модернизация на централното отопление у нас
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Медия: Искра.бг

Заглавие: Скъпи храни ни пречат за еврото
Дата: 17.02.2025 10:33
Медия: Дартс Нюз

Заглавие: Това са резултатите от бойкота на магазините в България
Дата: 17.02.2025 11:34
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Организаторите на бойкота: Успяхме, търговските вериги са със спад от 8 млн. лв., нов бойкот на 20
февруари
Дата: 17.02.2025 11:17
Медия: Плевен Утре

https://new.sliven.net/sys/news/index.php?id=453832
https://novini.vratsa.eu/bg/s-otpuska-ot-26-dni-rabotodateli-primamvat-sluzhiteli-v-haskovo/
https://www.iskra.bg/griynpiys-nastoyava-za-modernizatsiya-na-tsentralnoto-otoplenie-u-nas/
http://dartsnews.bg/2025/02/17/%D1%81%D0%BA%D1%8A%D0%BF%D0%B8-%D1%85%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%87%D0%B0%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE/
https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/373395-tova-sa-rezultatite-ot-boykota-na-magazinite-v-balgariya
https://plevenutre.bg/2025/02/17/640163-organizatorite_na_boykota_uspyahme_turgovskite_verigi_sa_sus_spad_ot_8_mln_lv_nov_boykot_na_20_fevruari


Премиерът Желязков призна, че бойкотът е повече от успешен, тъй като търговският оборот на 13 февруари е с
почти 30% по-малък. Въпреки платените говорители на търговските вериги по телевизиите и Асоциацията за
модерна търговия, правителството призна основателността на исканията на гражданите и обеща да приеме
законодателни промени за ограничаване на надценките на хранителните продукти. Това заяви ... 

Сайтове, които протнозираха победа на Борислав Гуцанов, се преобуват в движение след загубата му на конгреса
от Атанас Зафиров. Всички тези сайтове са свързвани с Делян Пеевски, за когото Николай Бареков твърдеше, че
подкрепя Зафиров. Всъщност лидерите на лобита и фракции в БСП определиха кой да бъде предсеoател на
партията с прегрупиране на балотажа. Калоян Паргов и Кристиан Вигенин от "лявата ко... 

Доналд Тръмп почти ежеминутно подклажда напрежението с екзотични политически инициативи, декрети и
крайни изказвания, които попадат във водещите новини, пише Deutsche Welle. Какъв план преследва с тази
необичайна тактика? От драстични промени в имиграционната политика до премахване на държавната
администрация, която Тръмп нарича "дълбоката държава" - президентът на САЩ иска да промени страната из ... 

Кадър Нова ТВ Сергей Петров от "Истински мед" е предприемач и на плещите му е един много тежък сектор, който
също страда от веригата производител-посредници. "Проблемът с цените най-често е в това, че не се разбира
какво стои зад една цена. Българският потребител много често не е запознат с веригата на доставките и всички
останали неща, които увеличават цената на даден продукт", коментира в студио... 

Амбициозна програма има за цел да върне в експлоатация повечето от железопътните линии в Албания –
основния транспорт в страната през по-голямата част от миналия век, предава Албанското радио и телевизия,
цитирани от БТА. Преизграждането и модернизацията на железопътната инфраструктура ще направи транспорта в
Албания по-зелен, като заедно с това ще подобри свързаността на Албания със съседите ѝ и ... 

Според последните данни на Националния статистически институт (НСИ), средната месечна заплата в
обществения сектор за декември 2024 г. възлиза на 2624 лв. Възнаграждението на народните представители се
изчислява въз основа на тази сума, умножена по три, което определя новата депутатска заплата на 7872 лв. Ако
депутатът притежава докторска степен, тази сума се увеличава с 5%, пише bTV Бизнес екип.З... 

Заглавие: Сайтове се преобуват в движение след загубата на Гуцанов. Преподреждане на "Позитано" 20 ще
има, реваншизъм не
Дата: 17.02.2025 11:02
Медия: БГ снайпер

Заглавие: Как Тръмп променя САЩ: Бурни реформи по примера на Рузвелт
Дата: 17.02.2025 10:58
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Предприемач: Потребителите не знаят какво стои зад ценообразуването на продуктите
Дата: 16.02.2025 18:55
Медия: Petel.bg

Заглавие: Европейският съюз финансира възраждането на албанската железопътна инфраструктура
Дата: 17.02.2025 11:53
Медия: Новини.бг

Заглавие: Новата депутатска заплата е над 7800 лева, председателят на парламента с 12 200 лв.
Дата: 17.02.2025 12:18
Медия: Moreto.net

Заглавие: Намаления до 50% на основни продукти за домакинството в Kaufland
Дата: 17.02.2025 12:35
Медия: My PR

http://bgsniper.com/politics/21816-1
http://dariknews.bg/novini/sviat/kak-trymp-promenia-sasht-burni-reformi-po-primera-na-ruzvelt-2410167
https://petel.bg/-Predpriemach--Potrebitelite-ne-znayat-kakvo-stoi-zad-tsenoobrazuvaneto-na-produktite__570615
https://novini.bg/sviat/balkani/894161
https://www.moreto.net/novini.php?n=507998&c=01
https://www.mypr.bg/news/others/Namaleniya-do-50-na-osnovni-produkti-za-domakinstvoto-v-Kaufland-44175/


От 17 до 23 февруари редица основни за домакинството продукти са на половин цена в магазините на Kaufland в
страната. Клиентите могат да закупят яйца, мляко, сирене, захар, ориз и други основни продукти с 50% отстъпка.
Специални оферти очакват и тези, които търсят почистващи препарати, тоалетна хартия и други домакински
артикули. Всички предложения могат да бъдат открити в онлайн брошурата тук. Кл... 
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